
 

Referat 
 

Generalforsamling i Vesterled Grundejerforening 21. maj 2019 
 
Tilstede var 42 personer (29 hustande) inkl. bestyrelsen  
 
Foreningen bød igen på et dejligt traktement med luksus smørrebrød og øl/vand, som blev indtaget med 
hygge og småsnak henover bordene. 

 
Derefter blev der holdt oplæg af vores gæstetaler Bent Nikolajsen, tidligere politimand i 40 år og arbejder 
nu i Bo Trygt og fortalte lidt om: 
 
Indbrud 
Herlev er nr. 10 på listen 
Hvordan kan vi sikre os for indbrudstyve: 
*Åben omkring huset 
*Nabohjælp 
*Vi har lokalbetjente i området – Morten får nummeret 
*Lave hække – begræns tyvens skjulesteder 
*Skalsikring 
*God lås UDEN vrider, men med nøgle på bagsiden, som skal med, når I går. 
*Husk også at sikre terrassedøren 
*Vinduer – sæt en stålkant, så koben ikke kan komme ind. 
*Lys  
*Alarm 
*Hils på dem du ser i kvarteret og også dem du ikke kender 
*DNA - mærkning af dine genstande evt. gennem dit forsikringsselskab 
 
Brug app. Tip politiet og nabohjælp.dk og link jer til det I søger 
Ring 112 hvis indbrudstyven stadig er i huset 
Ring 114 hvis du har haft indbrud. 
 
Det var rigtig spændende og interessant. 
 
 
 

1. Valg af dirigent 
Svend Aage valgt, som konstaterer, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 
 

2. Formandens beretning 
Hvad er sket siden sidst: 
Fastelavn – gik super fint og stadig stor tilslutning 
Skt. Hans bål fik vi trods den tørre sommer – det var dog ikke så stort 
Der er kommet flis på vores ”nye” sti. 
Søen – udtynding af rådne og døde træer. 
Oprensning af Wetland 
Åkander – vi er stadig ved at finde ud af, om de skal fjernes inden de spreder sig for meget. 
Hvad kommer til at ske i kommunen: 
Farvel til papirsæk og goddag til restaffaldscontainer. 
Hvordan anmelder man sit affald, hvis container ikke kommer på plads. 



 

 Indskud fra medlem ”man kan også anmelde via affaldsapp” 
Gigabitfibernet på vej (1. december) 
Renovering af vandledninger fra maj til december – ligger primært under fortovet 
Planer for Ring 4 – Formanden informerede om de forskellige planer, der er for Ring 4, bl.a. om at 
forlænge motorvejen eller 4 sporet trafikvej. 
I kan se hele formandens beretning på hjemmesiden www.Vesterled.net 
 
 
 

3. Forlæggelse af regnskab 
Regnskabet blev godkendt uden anmærkninger 
Fællesarealet: Grus for 19.000 og stubfræsning/flishugger 
Jubilæumsfest: Billigere end budget som var 25.000, og det hele gik super godt 
Ingen aktivitet på regnskab for Vesterled Sø  
 
Kontingent forbliver på 500kr 

 
4. Indkomne indslag 

Ingen indkomne forslag 
 

5. Valg af bestyrelse 
Alle genvalgt 
 

6. Valg af revisor 
Alle genvalgt 
Suppleant Niels Åfaldet 36 
 

7. Evt. 
A) Torben - Sankt Hans 
B) Morten - Fastelavn 

 
Vi vil gerne henstille til at bruge motordrevet maskiner inden kl 12 på søn- og helligdage. 
 
Bestyrelsen henstiller til, at man tager en venlig snak med sin nabo, hvis man er generet af larm 
herfra. 
 
 
Vis hensyn til din nabo i det hele taget  

 
 


